
Bestuur

President : John Brands
Oud President : Kees van Steenbergen

1  Vice President : Chris Geurinke

2  Vice President : Bart van der Laane

Secretaris : Peter Bob Peerenboom
Penningmeester : Jos Niesink

Bankrekening : Rabobank: 15.75.77.066

Secretariaat

Peter Bob Peerenboom : Nonnenmate 24
7006 CP Doetinchem

Telefoon : 0314-346096
E-mail : info@lionsclubdoetinchem.nl

Website : www.lionsclubdoetinchem.nl 
Digitaal ledenboek : www.lions.nl 

Bijeenkomsten

Iedere maand : 1  woensdag 19.45 uur Vergaderinge

3  woensdag 18.00 uur Taphape

5  woensdag 18.00 uur Taphap met e

Plaats : Hotel Villa Ruimzicht
Ds. van Dijkweg 40
7001 CV Doetinchem

Telefoon : 0314 - 320680
E-mail : info@hotelvillaruimzicht.nl

S Bij verhindering voor de vergadering altijd via de site afmelden
S Bij verhindering voor de taphap altijd uiterlijk dinsdag vóór 20.00 uur 

via de site afmelden
Let op! Bij niet-tijdig afmelden zal € 14,50 in rekening worden gebracht ten behoeve van de fundraisingkas.
S Voor bijeenkomsten met Papillons opgeven of afmelden 

zoals aangegeven op de uitnodiging 
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http://www.lionsclubdoetinchem.nl
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Pres(s)praat april 2011

Afgelopen weken mocht ik eenmalige
ervaringen opdoen die me niet in de kouwe
kleren zijn gaan zitten. 

Terwijl mijn broers en ik bezig waren met het
treffen van de voorbereiding voor de
verhuizing van mijn moeder; ze zou naar een
serviceflatje gaan om haar laatste jaren in gepaste rust te kunnen
doorbrengen; ging de gezondheidstoestand van mijn moeder onverwacht 
met sprongen achteruit.

Alhoewel ze ziek was kwam dat voor ons toch nog als een verrassing en al
snel bleek  dat de verhuiskaart niet meer verstuurd hoefde te worden. Het
zou een andere kaart gaan worden.

Aan het einde van de avond van 29 maart overleed mijn moeder en we
konden het toen nog niet echt bevatten. Uiteindelijk hebben we er nu
allemaal wel vrede mee omdat haar heel veel lijden bespaard is gebleven. 

Je realiseert je echter pas nadien dat met haar overlijden; mijn vader is in
1996 overleden; er nergens meer een thuis komen is.  Dat heeft op mij nog
wel de meeste indruk gemaakt. Ik heb overigens het idee dat niemand zich
dat realiseert tot het moment daar is. Je zult daar met je broers, in ons geval
althans, iets voor moeten gaan regelen. 

Dat is op zich wel een mooi proces, deze gewaarwording. Dit omdat we dat
allemaal wel beseften en we hebben nu met nog meer enthousiasme de
jaarlijkse BBQ en het gezamenlijk Kerstdiner in de agenda  “geblokt”.

Dus was ik onverwacht een aantal weken met regelmaat in het mooie
Brabant en gaan we komende zaterdag haar (huur)woning ontmantelen
zodanig dat  de woningbouwvereniging ook weer tevreden is.

Wellicht  snappen jullie collega Lions dat  ik door deze gebeurtenissen even
iets minder tijd in onze Lions club heb gestoken en daardoor deze duidelijk te
korte Prespraat heb geschreven.

Hopelijk tot binnenkort.

John Brands



Bulletin nummer 273 - April 2011 Lions Club Doetinchem

Pagina 4

Verslag clubavond 6 april 2011

Opening

Klokslag 20.00 uur opent de president de
vergadering. De workshop muziek die voor deze
avond was gepland houden we tegoed, deze wordt
naar een later moment verschoven. 

Mededelingen

C Onze club was niet vertegenwoordigd tijdens de laatste
zonevergadering. Zonevoorzitter Kees van Wingerden was hier terecht
ontstemd over. Intussen heeft het bestuur contact gehad met Kees
gehad en excuses aangeboden.

C Op 13/14/15 oktober 2011 vindt het Europaforum in Maastricht plaats.
Bij aanmelding voor 1 juni 2011 bedragen de kosten € 200, daarna €
220. Kees van Wingerden heeft zich reeds aangemeld. Wanneer een
tweede clublid zich aanmeldt, bestaat er recht op een subsidie van €
200. 

C Tineke Roorda heeft richtlijnen verspreid voor de peaceposter. De
president doet de jeugdcommissie de suggestie dit op te pakken.

C Er is een brief binnengekomen van DOS om te bedanken voor de avond
op 30 maart 2011 en de financiële bijdrage van de club. Tevens wordt
aandacht gevraagd voor de ‘Duckrace’ op 30 april 2011. Dit is een
activiteit georganiseerd door twee leerlingen van het Ludgercollege. De
opbrengst is bestemd voor La Libertad. Aanvang 13.30 uur op de Bleek.
De bedankbrief en de flyer van de Duckrace zijn ook te lezen op de
website.

C De president heeft ervaren dat het soms lastig en tijdrovend is de leden
telefonisch te bereiken. Voor uitzonderlijke gevallen (overlijden e.d.)
hebben we het telefoonschema. De president legt de vergadering voor
of het niet handiger is voortaan de e-mail te gebruiken. Na enige
discussie besluit de vergadering tot een en/en oplossing. Eerst wordt
gebeld, daarna wordt een e-mail verzonden. Het bestuur gaat na of het
telefoonschema nog actueel is.
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C De president doet verslag van een bijeenkomst van Betrokken
Doetinchem. Een van de doelstellingen van Betrokken Doetinchem is het
van de grond krijgen van projecten waarbij gebruik wordt gemaakt van
de expertise en het netwerk van de leden. Hoewel Betrokken
Doetinchem daar tot dusverre nog niet goed in is geslaagd, is er nu toch
reden voor optimisme. Betrokken Doetinchem en de Doetinchemse
Uitdaging worden aan elkaar gekoppeld. Vanuit de gemeente gaat Gerda
Geurtsen zich daar voor inspannen, zij heeft eerder al ervaring opgedaan
in Arnhem en Zutphen. Het idee is om ‘oude rotten’ en ‘jonge honden’
aan elkaar te koppelen. John en Ben hebben al een eerste bijeenkomst
achter de rug. Op onze bijeenkomst van 1 juni 2011 zal Gerda Geurtsen
een presentatie verzorgen.

Jarigen

Drie leden vierden recent hun
verjaardag: Tom Jacobs (55 jaar),
Henk Dijk (57 jaar) en Theo Kamps
(77 jaar). Bij ontstentenis van een
brulboei, moest de vergadering zelf
inzetten. Tot groot genoegen van de
president blijkt de club over
voldoende zelfsturend vermogen te
beschikken om dit tot een goed
einde te kunnen brengen. 

Borghuis en principebesluit verhuizing 

Onze club heeft bij het Borghuis kenbaar gemaakt graag van het nieuwe
onderkomen gebruik te willen maken voor de TapHap en andere
clubbijeenkomsten. Op dit moment wil de directie van het Borghuis echter
nog geen verplichtingen aangaan. De vergadering is unaniem enthousiast
over het Borghuis als mogelijke nieuwe locatie en neemt het principebesluit
om te verhuizen. Het bestuur krijgt mandaat van de vergadering om met het
Borghuis in gesprek te gaan als de gelegenheid daar is. Er wordt aandacht
gevraagd voor de prijs van drank en spijs en voor de akoestiek. Als wij in het
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Borghuis terecht kunnen, is dat mogelijk al met ingang van het nieuwe fiscal
year.

Chris informeert of er behoefte is aan vrijwilligers om het Borghuis te helpen
met de aanstaande verhuizing. Naar Ruud inschat is dat niet nodig omdat er
een professionele verhuizer wordt ingeschakeld, maar hij houdt het aanbod
in gedachten.

Op zaterdag 18 juni 2011 wordt in Amphion een benefietavond
georganiseerd waarvan de opbrengst voor het Borghuis is. Het wordt een
avond met veel muziek. Ruud maakt van de gelegenheid gebruik om
iedereen te bewegen kaartjes te kopen (€ 29,50). 

Tijdens de vergadering komt spontaan het idee op namens de club een
substantiële gift aan het Borghuis te doen. Het deel van de wijnactie dat naar
de fundraisingpot gaat, zou daarvoor gebruikt kunnen worden. Het bestuur
staat sympathiek tegenover dit idee en zal met een voorstel komen maar wil
dit eerst kortsluiten met de penningmeester.

Commissies

C Marnix informeert namens de activiteitencommissie dat er nog 12 leden
zijn die niet hebben gereageerd op de oproep om zich aan- of aan te
melden voor de gezamenlijke activiteit met Dorsten op zaterdag 21 mei
2011. Er zijn nu 11 aanmeldingen en 18 afmeldingen. Gedacht wordt aan
een bezoek aan het vernieuwde Airbornemuseum in Oosterbeek.
Aanvang is rond 15.00 uur. 

C Bert meldt namens de Interservicecommissie dat hij contact heeft gehad
met Ria Schutte van Isala. Ria komt met een datumvoorstel. De
president meldt in dit verband nog een initiatief van Isala om namens de
4 Lionsclubs in de regio gezamenlijk te bieden op een kunstwerk tijdens
een binnenkort te houden kunstveiling met de bedoeling het kunstwerk
vervolgens aan het Borghuis te schenken. Het bestuur steunde dit
initiatief maar er was bij de andere twee clubs geen draagvlak voor. 

C Namens de ledencommissie meldt Toon dat er twee kandidaatleden zijn
rondgemaild. Het verzoek is om voor 15 april 2011 te reageren zodat
deze kandidaten eventueel bij de TapHap van 20 april 2011 aanwezig
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kunnen zijn. Verder zou de ledencommissie in het vervolg graag een iets
uitgebreider CV van kandidaten zien (leeftijd, werkkring, burgerlijke
staat, kinderen, etc.).

C Vanuit de jumelagecommissie is er niet echt nieuws. Chris zou graag
beschikken over informatie over de leden van LC Dorsten (foto’s en
werkkring). Verder doet hij de suggestie om bij gezamenlijke activiteiten
naambordjes te maken. 

C Over de wijnactie meldt Henk Drost dat er wel mogelijkheden zijn om
voorkeuren kenbaar te maken inzake de wijnkeuze. Reacties en
suggesties graag voor 1 mei 2011 per e-mail naar Henk.

C De commissie ‘Stem voor een kind’ is al weer enige tijd met nieuw elan
bezig met de organisatie van de vierde editie. Een aantal zangers en
zangeressen is intussen benaderd en heeft al toegezegd. Omdat de
Catharinakerk financieel niet meer haalbaar is, wordt nog gezocht naar
een andere locatie. 

We Serve

De president leidt dit agendapunt in en memoreert dat er de vorige keer veel
vragen zijn gerezen. Voor het bestuur was dit reden om met de We Serve-
commissie om tafel te gaan. Na deze inleiding krijgt Ruud Wink het woord. 

Ruud schetst hoe de We Serve-commissie in 2006/2007 tot stand is
gekomen. Doel is het verstevigen van de onderlinge band en het organiseren
van projecten. Nieuwe leden kunnen snel de club leren kennen door lid te
worden van een We Serve-werkgroep. Op basis van een enquete onder de
leden zijn Zorg, Ontwikkelingssamenwerking, Cultuur, en Onderwijs als
aandachtsgebieden benoemd. Voor elk aandachtsgebied zijn werkgroepen
geformeerd. 

Geconstateerd wordt dat de We Serve-commissie een waardevolle
commissie is maar dat de doelstellingen onvoldoende uit de verf zijn
gekomen. Bepaalde projecten en werkgroepen lopen goed, andere niet. Ook
de verhouding met de ledencommissie blijkt tot misverstanden te leiden. De
afgelopen periode zijn de voorzitters van de verschillende werkgroepen
benaderd met de vraag of hun werkgroep zou moeten doorgaan. Daaruit
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kwam naar voren dat de werkgroep ‘Cultuur’ stopt en dat de werkgroepen
‘Zorg’ en ’Onderwijs’ doorgaan. De werkgroep ‘Ontwikkelingssamenwerking’
gaat ook door maar in een andere vorm. Peter Bob zal dit een volgende keer
toelichten. 

De We Serve-commissie ziet haar rol vooral als Projectmanager met
aandacht voor: 

C Communicatie

C Daadkracht

C Betere begeleiding

C Voorzitters hebben affiniteit met het onderwerp van hun werkgroep

Leden kunnen projecten, voorzien van een onderbouwing, voordragen in de
algemene vergadering. Als een projectvoorstel de instemming van de
vergadering krijgt, gaat de We Serve-commissie er mee verder. De We Serve-
commissie benadert leden om het project te trekken. Uitgangspunt is dat
projecten een doorlooptijd van een jaar hebben. Een langere duur is niet op
voorhand uitgesloten, maar dat zou wel een uitzondering moeten zijn. Als
voorbeeld van een uitzondering wordt de werkgroep ‘Zorg’ genoemd. De
suggestie tijdens de vergadering om deze werkgroep uit de We Serve-
commissie te halen en om te vormen tot een reguliere commissie, gaat de
president iets te snel. Hij brengt dit voorstel niet in stemming.

Tijdens de discussie wordt door meerdere leden de meerwaarde benadrukt
van de werkgroepen. Deze versterken niet alleen de onderlinge band maar
vergroten ook de betrokkenheid bij de club. Een gehoorde opmerking is ook
dat we niet met iets nieuws durven beginnen en ook nergens mee durven
stoppen. Hoewel niet iedereen het daarmee eens is, zou dit in de nieuwe
opzet van de We Serve-commissie worden ondervangen doordat een project
een looptijd van een jaar heeft. In de nieuwe opzet kan ook het aantal
projecten per jaar variëren, waarbij er voldoende ruimte moet zijn voor
inbreng door nieuwe leden. 

Na de discussie vraagt de President de instemming van de vergadering op de
volgende punten:

C Het bestuur van de We Serve-commissie krijgt de rol van
projectmanager



Lions Club Doetinchem Bulletin nummer 273 - April 2011

Pagina 9

C Ruimte voor de We Serve-commissie om nieuwe projecten op te starten

C De werkgroepen ‘Zorg’ en ‘Onderwijs’ gaan door, de werkgroep ‘Cultuur’
stopt

C Er komt een ideeënbus voor We Serve-projecten op de website

C De We Serve-commissie houdt zich niet bezig met nieuwe leden, dit is
en blijft een taak van de ledencommissie

De vergadering gaat hier unaniem mee akkoord.

Nieuwe leden

Jan Jurriens doet kort verslag van de stand van zaken. Op 15 februari 2011 is
er op de zaak van Ruud Wink een bijeenkomst geweest waar ca. 10
potentiële leden aanwezig waren. Deze mensen zijn uitgenodigd voor de
TapHap op 20 april 2011.

Vanwege het bijzondere karakter van deze ledenwerving, is besloten dat de
kosten eenmalig voor rekening van de club komen. Van de kandidaten heeft
er intussen een laten weten geen lid te worden; een ander is wel
geïnteresseerd maar moet eerst ruimte in zijn agenda maken

Na de TapHap zullen de kandidaten verder de gewone procedure doorlopen,
dat wil zeggen dat ze om een definitief ja of nee worden gevraagd nadat ze
twee TapHap’s en een vergadering hebben meegemaakt. 

Buiten deze ledenwerving om zijn onlangs ook twee andere namen van
mensen door de ledencommissie rond gemaild. Deze twee doorlopen de
gewone procedure. Als er geen bezwaren zijn, worden ook zij uitgenodigd
voor de TapHap op 20 april 2011.

Van de kandidaten op de lijst heeft een aantal aangegeven ‘nu niet’ lid te
willen worden maar mogelijk wel op een later tijdstip. De vraag kwam naar
voren wat de ‘houdbaarheidsdatum’ van de namenlijst is. Besloten werd om
1 januari 2012 als datum te hanteren.

Rondvraag

Van de rondvraag wordt beperkt gebruik gemaakt. Bert vraagt aandacht voor
elkaar en de 10-minuten gesprekken en krijgt daarvoor bijval van Marnix.
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Marnix vindt dat wij geen vergaderclub moeten worden. Daarbij sluit aan de
opmerking van Toon dat hij het jammer vindt dat de pauze niet is
doorgegaan. De vraag van Jan Tijssen of het bestuur aandacht heeft voor de
attendance, kan de president in bevestigende zin beantwoorden. 

Tailtwist

De vergadering wordt afgesloten door Tailtwister Chris. Op geheel
on(na)volgbare wijze weet hij de verbinding te leggen tussen Johan Cruijff,
de lichaamsbeharing van Marco Kroon en het onderwijs. 

Nog wat beelden van de taphap op 16 maart

President John Brands
feliciteert Han Meibergen
met zijn 15 jarig lidmaatschap
van LC Doetinchem 

De jarigen in de periode 17
februari/12 maart horen met
genoegen het bekende
verjaardagslied aan 
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DOS 20 jaar
en een gemiste taphap

De eerlijkheid gebiedt te zeggen: ik heb niet goed opgelet. In ieder bulletin
van dit jaar staat dat op 30 maart om 20.00 uur Stichting DOS 20 jaar op het
programma staat. Evenzeer trouwens als steeds vermeld staat dat er op de
5e woensdag om 18.00 uur een Taphap met Papillons is. Als je dat al meer
dan 25 jaar meemaakt is dat zo ingeslepen dat je daar onbewust voetstoots
van uitgaat.

Daarom merkte ik pas een dag van te voren bij de aanmelding dat deze
woensdag om 20.00 uur begon en er dus geen taphap zou zijn. (Vond het al
vreemd twee weken eerder een mail te ontvangen dat wij in de
Mondriaanzaal bijeen zouden komen. Hoe kan je daar eten met zo’n 40, 50
en soms wel 60 personen die de 5e woensdag meestal bezoeken?)

Ik weet niet wat de reden is, maar de opkomst deze avond was
buitengewoon teleurstellend: 14 Lions en 6 Papillons. Navraag links en rechts
leerde dat niemand kon verklaren waarom er geen traditionele taphap was.
Maar ook dat sommige Papillons er geen behoefte aan hadden een
vergadering bij te wonen en de voorkeur hadden voor het gezellig bijpraten
onder genot van een tapje en lekker hapje. Kortom, waarom dit voorbijgaan
aan een oude, sfeervolle en waardevolle clubtraditie?

Wellicht ware het beter geweest het geagendeerde onderwerp op een
gewone bijeenkomst te presenteren waarvoor de Papillons dan uitgenodigd
hadden kunnen worden. Jammer van deze gemiste kans. 

Overigens was de presentatie door Anneke van der Haar en Eveline Bongers
zeker de moeite waard. Ook de wegblijvers is aan te raden eens een kijkje te
nemen op de informatieve website www.dos-doetinchem.nl  , waarvan een
aantal delen hier is opgenomen:

http://www.dos-doetinchem.nl
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De stichting Doetinchem en Ontwikkelingssamenwerking (DOS) is in oktober
1990 opgericht op initiatief van de gemeenteraad van Doetinchem, met als
doel vorm te geven aan de relatie met de regio Oost-Chontales in Nicaragua.
Na een aantal jaren heeft DOS ervoor gekozen zich vooral te concentreren
op de stad La Libertad.

DOS is een vrijwilligersorganisatie die samen met zoveel mogelijk partners
uit het maatschappelijk middenveld van Doetinchem, invulling geeft aan de
stedenband met La Libertad. Vanaf 2007 heeft DOS zich aangesloten bij het
programma: Caminando Juntos van het Landelijke Beraad Stedenbanden
Nederland-Nicaragua (LBSNN). Sindsdien staat het werken aan de
millenniumdoelen centraal. DOS ondersteunt La Libertad op het niveau van
onderwijs, water en sanitatie, huizenbouw en bevordering van de lokale
economie.

De projecten die DOS uitvoert vallen onder de millenniumdoelen 1, 2, 7 en 8
en hebben de thema’s: maaltijdvoorziening voor ouderen, onderwijs, water
& sanitatie, huizenbouw en projecten ter stimulering van de locale
economie.

Millenniumdoel 1

Vanaf januari 2006 steunt DOS arme ouderen van Libertad (de Comedor
Ancianos Pobres) met een een dagelijkse maaltijd.

In La Libertad zijn geen zorgcentra voor ouderen. Normaliter blijven de
ouderen in hun meestal zeer eenvoudige behuizing en zorgen de kinderen
voor hen. Als ze die niet hebben, is er een probleem en zijn ze afhankelijk
van de goedwillendheid van buren. Van een AOW met daaraan gekoppeld
een uitkering is geen sprake. Veel families zijn arm en hebben geen vaste
inkomsten. Dit is een reden waarom sommige ouderen tot bedelen
gedwongen zijn.

Millenniumdoel 2

Integrale onderwijsaanpak

Om het onderwijs in Nicaragua te verbeteren en meer kinderen naar school
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te krijgen heeft het LBSNN (Landelijk Beraad Stedenbanden Nederland
Nicaragua)  in samenwerking met het ministerie van onderwijs in Nicaragua
een integraal onderwijsplan uitgewerkt. Op zeven gebieden wordt het
onderwijs versterkt:

C betere bereikbaarheid scholen

C meer schoolbankjes

C meer en beter opgeleide leerkrachten

C schoolmaaltijden voor alle kinderen

C rugzakjes met schoolmateriaal voor alle kinderen

C scholing/bewustwording voor ouders

C programma voor werkende kinderen

Millenniumdoel 7

In het stedelijke gebied van de gemeente La Libertad wonen ongeveer 7000
mensen. Veel gezinnen wonen in zeer slechte onderkomens. Een goede
leefomgeving - een gedegen en betaalbaar huis- geeft mensen niet alleen
een verbetering van hun welzijn, maar geeft ze ook een stabielere
uitgangspositie voor hun verdere ontplooiing.

Binnen dit project worden huizen gebouwd voor onder andere onderwijzers
en verpleegkundigen. Deze professionals spelen een belangrijke rol in de
ontwikkeling van de bevolking van La Libertad. Door goede woonruimte te
bieden kan La Libertad hen aan het stadje binden.

De families betalen hun huis in maandelijkse termijnen af, het systeem van
huurkoop. De geïnde bedragen worden op termijn geïnvesteerd in nieuwe
woningen. Tot op heden zijn 24 huizen gebouwd, waarvan er twee volledig
gefinancierd uit de terugbetalingen van de bewoners van de eerste huizen.

Millenniumdoel 8

Ontwikkeling beroepscursussen in La Libertad

Een beroepsopleiding bestaat op dit moment in La Libertad nog niet en is
wel essentieel voor de economische ontwikkeling van onze zusterstad.
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DOS start de ontwikkeling van beroepsgerichtee cursussen met de bestaande
scholen en het maatschappelijk veld (o.a. de goudmijn). Jongeren worden
geschoold voor beroepen in de landbouw, veeteelt en mijnbouw. DOS
beschouwt deze cursusgerichte aanpak als een tussenfase. Zodra het
Ministerie van Onderwijs aansluit, wordt de structurele beroepsopleiding
verder ontwikkeld.

Bereikbaarheid La Libertad

La Libertad ligt in de buurt van de provinciehoofdstad Juigalpa. De weg naar
Juigalpa, zo’n 34 kilometer, was niet verhard en in zeer slechte staat. Met
bus of vrachtwagen, veelgebruikte vervoersmiddelen, kon deze rit wel tot 2
uur duren. De gemeente La Libertad ziet de verharding van deze weg als een
belangrijke stap in de sociaal-economische ontwikkeling voor de ruim 14.000
inwoners. Voor het ziekenhuis, opleidingscentra en banken moeten de
inwoners van La Libertad naar Juigalpa. Daarnaast is een goede
bereikbaarheid uiteraard essentieel voor de handel.

Voor de aanleg van de 34 km wegverharding moet de gemeente La Libertad
een eigen bijdrage leveren. Via de verdubbelingsregeling van het Caminando
Juntos-programma heeft DOS € 20.000 beschikbaar gesteld voor dit project.
De aanwonenden en begunstigden dragen via belastingen en andere
financiële bijdragen en arbeidskracht bij aan de aanleg van de weg. In april
2008 is de overeenkomst tussen La Libertad en het ministerie van transport
ondertekend. Dit was naast de eigen bijdrage van de omwonenden een
voorwaarde voor het ontvangen van de Doetinchemse subsidie.

Naast al deze informatie maakte een film over het dagelijks leven van twee
kinderen veel indruk. Het gaf een goede inkijk in de soms schrijnende
armoede waarin veel gezinnen moeten leven. Beelden die meer zeggen dan
duizend woorden.

Dos bestaat 20 jaar, heeft veel bereikt. Men weet dat er nog meer te doen is.
Helaas dreigen door de komende bezuinigingen de middelen binnenkort op
te drogen. Het is te hopen dat de Gemeente Doetinchem hier prudent mee
omgaat. Tot 2015 wordt nog aan het bereiken van de 4 millenniumdoelen
gewerkt, afbouw daarna is helaas een reële mogelijkheid.
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Omdat de president John wegens droevige familieomstandigheden
verhinderd was, viel vice-president Chris de eer te beurt ons nieuwe lid
Harco Kikkers te installeren. Op zijn eigen, grappige bijna ludieke manier
volbracht hij deze taak (samen met de sponsoren Jan en Ruud) met verve en
konden Harco en zijn vrouw Marieke daarna allerwege de felicitaties in
ontvangst nemen en werd hij veelvuldig welkom geheten in de club, waarna
een drankje in Ruimzicht alsnog de gelegenheid gaf samen na en bij te

HB praten.
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De Verjaardagskalender

De afgelopen maand

20 maart Tom Jacobs 55 jaar

22 maart Theo Kamps 77 jaar

23 maart Henk Dijk 57 jaar

9 april Koos Witkop 90 jaar

12 april Han Meibergen 64 jaar

Alsnogmaals gefeliciteerd!

De komende maand

26 april Jos Niesink 61 jaar

9 mei Rien ter Brugge 80 jaar

11 mei Hans Kietselaer 63 jaar

17 mei Harm Kloosterboer 88 jaar

Fijne verjaardag!
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Theo’s column

Postbodes

Het komt niet vaak voor dat ik er de tijd voor
vindt; reden dat mijn voortuin er ook een redelijk
anarchistische bloeiwijze op na houdt; maar een
week of drie geleden vonden aandrang en
moment elkaar dan toch en bracht ik een middag
al schoffelend en knippend en plantend en
potend door in mijn klein paradijsje. 

Het was een van de eerste mooie lentedagen en de natuur liet niet alleen het
groen uit zijn winterslaap ontwaken, ook de mensen gooiden hun deuren
open en het was zowaar gezellig in de straat.

Zoals ik al zei, komt het niet vaak voor dat ik een middag in mijn tuin
doorbreng, maar het openbare straatleven ken ik natuurlijk wel uit mijn
jeugd, waar melkboer met paard en wagen niet alleen de zuivel, maar ook het
nieuws rondbracht. Op donderdag kwam de visboer en het was dringen om
de vis en de praatjes. En groenteboer Boland kwam, ook al was zijn winkeltje
nog geen 50 meter van ons huis vandaan, fijn met de groentewagen voor
onze deur staan, want waar mensen zijn is handel en een echte groenteman
weet dat een gezin met 8 kinderen handel is. Om 5 uur kwam ook altijd de
bakker, of liever nog zijn dochter, het brood voor de volgende dag brengen.
Een meisje met een mandje met brood en een mond vol parels. 

En natuurlijk was daar ook altijd de postbode. Altijd dezelfde en altijd met
een pak papier in zijn hand. De dagelijkse sinterklaas met platte pakjes waarin
je als kind schatten vermoedde, en waarvan je nooit begreep dat je vader die
zomaar ongeopend terzijde legde, alsof het om iets vies ging. 

Maar de tijden veranderden en de bakker en de groente-, vis- en melkboer
werden vakken in de supermarkt. Alleen de postbode bleef, ook al
verminderde de post door de komst van internet tot een fractie van wat we
gewend zijn. 

Maar op die middag in de tuin werd ik mij bewust van een fenomeen waarvan
ik had kunnen bedenken dat het zou moeten bestaan, maar nog nooit zo had
ervaren. De privatisering van ons Postbedrijf en het vrijgeven van de
postbezorging aan iedereen die een dergelijk bedrijfje wilde opstarten, had
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een even bizar als gezellig resultaat tot gevolg gehad. In de tweeënhalf  uur
dat ik in mijn tuintje bezig was, kwamen maar liefst 3 postbodes langs. Een
oranje, een vrouw en een 65 plusser. En alle drie brachten ze een poststuk.
Drie poststukken door drie verschillende postbodes. Een poststuk per
persoon. Een postbode kwam lopend met een fiets aan de hand, eentje
kwam fietsend aan bij mijn huis en de derde postbode kwam met een
autootje. En alle drie brachten ze één poststuk. 

Ik heb wel eens vaker gezegd dat ik geen econoom ben, geen manager en al
helemaal geen politicus. Maar zo onkruid wiedend in de tuin, contact makend
met wel drie postbodes in wier wijk mijn huis bleek te staan, was het niet
moeilijk om te concluderen dat we hier te maken hadden met een van die
bizarre uitwassen van dat heerlijke neo-kapitalistische denken. En het deed zo
geweldig amateuristisch aan, alsof we in dit land de posterijen twee weken
geleden hadden uitgevonden en nog niet precies wisten hoe we zo iets
ingewikkelds als postbezorging nou het best konden organiseren. 

Een vriendin van mij is in haar vakanties postbode in Antwerpen. Je zou het
niet verwachten, maar ze hebben het daar in België best modern
georganiseerd. Zij hoeft namelijk maar een ronde te lopen en dan neemt ze
voor iedereen langs die route in een keer alle post mee. Weet je hoe
gemakkelijk? Een stuk efficiëntie waar we hier onze vingers bij af kunnen
likken. Het zal nog wel lang duren voor dat wij dat hier bereikt hebben. 
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Een boeiend gesprek

Onder leiding van Wim Frommé is in het clubjaar 2006/2007 de “We serve
commissie” (WSC) in het leven geroepen. Aanleiding was o.a. de idee dat
naast materiële projecten de immateriële dienstverlening meer aandacht zou
moeten krijgen. Misschien zou zelfs een fifty-fifty verhouding daartussen het
doel moeten zijn. Bijkomend voordeel zou ook zijn dat de betrokkenheid van
de leden bij de club en de onderlinge band tussen de leden vergroot zou
kunnen worden. En, ook niet onbelangrijk, nieuwe leden zouden dan veel
sneller de club kunnen leren kennen. Uiteindelijk werden er een aantal
werkgroepen geformeerd waar alle leden een plaats kregen toegewezen. 

Na ruim vier jaar kan de vraag gesteld worden of deze opzet geslaagd is,
zeker omdat steeds meer de indruk ontstond dat er toch wel heel zuinigjes
resultaten te melden vielen van voorgestelde plannen van nuttige projecten
die aan de doelstelling voldeden.

Ook het bestuur is dat niet ontgaan en heeft daarover contact opgenomen
met de WSC. Mij kwam ter ore dat de huidige voorzitter Ruud Wink over het
We serve project heldere ideeën had. Reden genoeg om eens een paar uur
met hem daarover van gedachten te wisselen.

Ruud doet er niet moeilijk over om te constateren dat de doelstellingen niet
uit de verf gekomen zijn. Het top-down model heeft niet goed gewerkt.
Leden zo maar in een commissie zetten en hopen dat er actie ondernomen
wordt werkt kennelijk niet. “Het zelf oppakken van activiteiten is niet
gebeurd”. De aanstelling van een “aanjager”om de werkgroepen te
stimuleren heeft weinig effect gehad. Dat geldt gelukkig niet voor alle
werkgroepen: de zorgwerkgroep heeft voortreffelijke resultaten geboekt,
waarbij een behoorlijk aantal leden nog steeds actief is bij het verlenen van
hand- en spandiensten in Den Ooiman. Ook de onderwijswerkgroep heeft
succes gehad met bijvoorbeeld het initiëren van de “mini-ondernemingen” op
het Metzocollege. Maar al met al is er toch te weinig resultaat geboekt. Dat
komt ook wel doordat de controle vanuit de WSC onvoldoende is geweest.
Ook het doel van een toegenomen betrokkenheid tussen de leden is niet erg
succesvol geweest. Natuurlijk komt dat niet alleen door een mogelijk
verkeerde opzet. Helaas gebiedt de eerlijkheid om te zeggen dat er een te
groot aantal leden is dat te weinig actief participeert in de werkgroepen. En
misschien was de hele opzet van het “We serve project” te hoog gegrepen.
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Dat is dan jammer en tegelijk een uitdaging om naar een nieuwe vorm te
zoeken.

Allereerst is het nodig dat afgestapt wordt van de huidige werkgroepen. De
commissie Zorg doet uitstekend werk en kan zeker door als een zelfstandige
commissie. De onderwijscommissie is bezig met een aantal nieuwe, boeiende
projecten en zal als zodanig blijven bestaan. De overige commissies, cultuur,
milieu en ontwikkelingssamenwerking houden op te bestaan.

Ruud staat voor de nabije toekomst het volgende model voor ogen: de WSC 
zal blijven bestaan, maar niet meer als een soort toezichthouder op de
activiteiten van werkgroepen. Het primaat van nieuwe projecten ligt op de
schouders van de leden. Hoe je het ook wendt of keert, wij zijn een
serviceclub en de leden zijn bij de installatie de verplichting aangegaan zich
ook in te zetten voor het ontplooien van activiteiten met een
maatschappelijke betekenis. Van onderop dus kunnen ideeën, suggesties,
plannen neergelegd worden bij de WSC. (Speciaal daarvoor zal dan ook ook
op onze website een ideeënbus worden geopend.) Die zal vervolgens
proberen daaraan in overleg met de initiator handen en voeten te geven. Een
voorstel indienen betekent dus niet automatisch dat je gelijk met de
uitwerking van het plan wordt opgezadeld. Juist de WSC zal op zoek gaan om
het ingediende plan zo goed mogelijk in de club onder te brengen waardoor
de kans op succes het grootst zal zijn. 

Ruud benadrukt dat wij, in tegenstelling tot de huidige praktijk, niet al te veel
aandacht moeten besteden aan de ontwikkelde activiteiten. We moeten
voorkomen dat er, zoals nu te vaak het geval is, steeds moet worden
meegedeeld dat er niets mee te delen is. Eén, hooguit twee keer per jaar kan
er tijdens de clubbijeenkomsten speciale aandacht aan worden besteed. 

En dat brengt het gesprek op de inhoud van onze vergaderingen. Te vaak is
er dit jaar gesproken over clubontwikkelingen die nauwelijks tot iets leiden.
We zouden terug moeten naar een invulling van de avonden die weer
boeiend zijn. Met de te verwachten aanwas van nieuwe leden ontstaan
mogelijkheden voor nieuwe, gevarieerde, persoonlijke presentaties in de
club. Daarnaast zijn er ook genoeg leden die een boeiend verhaal over een
belangwekkend onderwerp kunnen houden. Om maar niet te spreken over
de mogelijkheid van aantrekkelijke bedrijfsbezoeken. En ook interessante
sprekers van buitenaf zullen welkom blijven. Ook ondersteunt Ruud van harte
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het voorstel om weer verder te gaan met de zogenaamde 10 minuten
praatjes.

Aan het eind van het gesprek noemen we het gegeven dat er de laatste jaren
besturen zijn geweest waar leden deel van uitmaakten die nog weinig
Lionservaring hebben en wat minder vertrouwd zijn met de organisatie.
Daardoor lopen er wel eens wat dingen mis. Zo was de te lange discussie
over de positie van de PM’ers volstrekt overbodig geweest als duidelijk was
geweest hoe die al jaren lang is. Kennis hiervan had ons veel kostbare tijd
kunnen besparen. Van bestuurders mag best verlangd worden dat zij zich
hierin verdiepen. Het is misschien wel een goed idee om een ervaren Lion als
een soort achterwacht te vragen die op verzoek van het bestuur kan
adviseren over mogelijke ideeën en voorstellen, zodat die zonder problemen
geëntameerd kunnen worden. De bestuurslaag in het MD heeft soms een
hoog bobo-gehalte. Onze club lijkt daar, terecht, wars van te zijn. Maar dat
betekent niet dat wij ons niets hoeven aantrekken van de Lionsorganisatie als
geheel. Gelukkig zijn we als club helemaal autonoom, maar dat is natuurlijk
geen reden om het kind met het badwater weg te gooien.

Ruud benadrukt dat er in deze tijd een andere invulling wordt gegeven aan
het lidmaatschap van een serviceclub. De maatschappij is veranderd en dat
geldt ook voor clubleden. Onlangs zei een Lion mij dat het vroeger een eer
was om gevraagd te worden voor een serviceclub en dat je de bijeenkomsten
bezocht, tenzij er een dringende reden voor verhindering was. Dat lijkt in
deze tijd veel minder te gelden. Mensen zijn druk, hebben soms meerdere
dingen tegelijk en maken keuzes. De vanzelfsprekendheid om voor een club
te kiezen is minder geworden. Helaas is dat ook zichtbaar in de attendance in
onze club. De laatste bijeenkomst was daar een schrijnend voorbeeld van. De
aanwezigheid van slechts één bestuurslid zou vroeger niet voorgekomen zijn.

Aan het eind van het gesprek kunnen we beiden constateren dat de club
ondanks de veranderende tijden toch een uitdagende toekomst tegemoet
gaat. We hebben dit jaar al meer dan genoeg over vernieuwing gepraat. Het
wordt nu tijd om daar ook een invulling aan te geven. Dat kan alleen met
instemming en inzet van alle leden. We hopen beiden dat de komende jaren
onze club bloeiend en boeiend zal zijn.  In ieder geval even boeiend als een
gesprek met Ruud Wink is. HB  
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Wijnmijmeringen

God bestaat nog! Ook volgens Albert de Sousa. 

Onze zomervakantie met de caravan heeft elk jaar in
ieder geval één constante: van de campings die we
bezoeken ligt er tenminste één in een wijnstreek. Als
je nog jong bent wil je altijd weer wat anders. Met
het klimmen der jaren leer je het vertrouwde meer
waarderen. Heb je eenmaal iets moois gevonden is
het geen bezwaar daar nog eens terug te komen.

De Camping Municipal in Beaune is zo'n vertrouwde
plek, waar we inmiddels vele malen onze caravan
voor een paar dagen hebben neergezet om er tussen

de uitgestrekte wijngaarden te fietsen, van het stadje te genieten met z'n
uitnodigende terrasjes en smakelijke restaurantjes, maar vooral ook om van
wijn te genieten. Beaune is het hart van de beroemde Bourgogne. Met z'n
fabelachtige rode wijnen. Allemaal gemaakt van de Pinot Noir druif. De
bodem en het klimaat zijn bijzonder en zorgen voor unieke wijnen. In
tegenstelling tot het andere beroemde wijngebied in Frankrijk, de Bordeaux,
waar de chateaus en de domaines overerven naar meestal de oudste zoon
en daarom groot blijven, gaan de wijngaarden in de Bourgogne vaak over
naar meerdere kinderen. Dat leidt tot versnippering. En grote verschillen in
kwaliteit. In Romanée-Conti, een wijngaard net ten noorden van Beaune, die
een van de meest beroemde (en dure) wijnen voortbrengt, bezitten
eigenaren soms maar drie rijen wijnstokken op een perceel. Soms betaal je
veel geld voor zo'n rode Bourgogne en word je teleurgesteld door een wijn
zonder enige diepgang in je glas. Gelukkig zijn er veel boeken geschreven
over deze wijnen met goede suggesties welke te kopen. Ook veel proeven
helpt.

De witte wijn uit de Bourgogne hoort tot de beste en in ieder geval duurste
ter wereld. Gemaakt van de Chardonnaydruif en afkomstig van de
wijngaarden rondom de kleine dorpjes Meursault en Montrachet.

Aan de Route National tussen Beaune en Meursault heeft Albert de Sousa
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zijn wijnbedrijfje. Ooit kamperend op de camping in Meursault (La Grappe d'
Or) bezochten we een aantal wijnmakers om te proeven en te proberen
welke Meursault betaalbaar en lekker was. De Sousa maakt een prima
Meursault (Les Millerands, naar het perceel waar hij zijn wijnstokken heeft),
regelmatig beloond met een ster in de Guide Hachette (de wijnbijbel van
Frankrijk) en een eenvoudiger en dus beter betaalbare Bourgogne Blanc, Les
Magny. 

Het perceel Les Magny ligt meteen naast het huis van Albert de Sousa.
Minder dan een half voetbalveldje groot. En opvallend voorzien van allerlei
heiligenbeelden. Albert is een gelovig man. We komen er al zeker zo'n acht
jaar en het lijkt wel of hij nog steeds hetzelfde strakke korte broekje (model
Nederlands elftal 1974) aan heeft als de eerste keer. Hoe dan ook, hij is een
bevlogen wijnmaker. Helaas ook een rappe prater met lokaal accent en dus
niet altijd even gemakkelijk te verstaan. Maar zijn wijn is meer dan
voortreffelijk. Hij doet alles in zijn eentje. Alleen bij de pluk krijgt hij hulp van
vrienden en bekenden. Het persen en kneuzen van de druiven, de vinificatie,
het opvoeden op eiken vaten, die hij ook zelf prepareert, bijna alles in zijn
eentje. Dus ieder jaar dezelfde wijnstokken, dezelfde terroir, dezelfde
wijnboer, hetzelfde soort vaten en toch ieder jaar weer smaakt de wijn
anders. Op mijn vraag hoe dat dan kan, kijkt hij vroom omhoog en mompelt:
"C'est Dieu…"

Henk Drost

http://www.hachette-vins.com/
http://www.kobrandwineandspirits.com/maps/flash/088_meursault.php
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Commissies 2010-2011
� ACF

Henk Breuker, voorzitter

Bert Lamers, vice voorzitter

Ruud Wink

� Activiteiten
Marnix jansen Venneboer, voorzitter
Herman van den Broek, vice-voorzitter
Toon Gasseling

Hans Kietselaer
Bart van der Laan
Jan Loggers
Kees van Wingerden

� Bulletin & ICT 
Henk Breuker, voorzitter
Henk Drost, photo-officer 1
Henk Dijk
Marnix Jansen Venneboer, photo-officer 2
Han Meibergen, content officer
Bart-Jaap Pull ter Gunne, cartoon & puzzle

Theo Soontiëns, bulletin

� Interservice 
Toon Gasseling
Bert Lamers

� Jeugd 
Henk Dijk, voorzitter
Gerard Roelofsen, vice-voorzitter
Tom Jacobs

� Jumelage
Jan van Iersel, voorzittter
Henk Drost

Marnix Jansen Venneboer

Jan Kruit
Han Meibergen

� Kascontrole 
Hans Kietselaer
Gerard Roelofsen

� Leden
Toon Gasseling, voorzitter

Martin Liefrink
Kees van Steenbergen

� Een stem voor een kind

Martin Liefrink, voorzitter
Henk Breuker

Tom Jacobs
Bart van der Laan

Theo Soontiëns

� Tail Twisters
Chris Geurink
Jan Jurriëns

� We Serve 
Ruud Wink, voorzitter
Jan van Iersel, secretaris
Wim Frommé
Jos Niesink
Ben Smeenk

Kees van Steenbergen

� Priviliged Members
Rien ter Brugge
Hans Bruyn
Arnold van der Goot
Theo Kamps
Henk Kets
Harm Kloosterboer
Jan Kruit
Toon van Oudheusden
Koos Witkop
Jan Thijssen

� Members at Large 
Gerard Hehenkamp
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We-Serve projectgroepen 2010-2011

O Cultuur

Herman van den Broek, voorzitter

Henk Breuker

Hans Kietselaar

Han Meibergen

Jos Niesink

Theo Soontiëns

Marnix Jansen Venneboer

Ruud Wink

Koos Witkop PM

O Onderwijs

Bart Jaap Pull ter Gunne, voorzitter

Henk Dijk

Arnold van der Goot PM

Tom Jacobs

Jan Jurriëns

Koos Kuiper

Bert Lamers

Ben Smeenk

Jan Thijssen PM

O Ontwikkelingssamenwerking

Peter Bob Peerenboom, voorzitter

John Brands

Hans Bruyn

Toon Gasseling

Henk Kets PM

Toon van Oudheusden PM

Gerard Roelofsen

Theo Soontiëns

O Zorg

Aart van Silfhout, voorzitter

Rien ter Brugge PM

Henk Drost

Wim Frommé

Chris Geurink

Jan van Iersel

Theo Kamps PM

Harm Kloosterboer

Jan Kruit PM

Bart van der Laan

Martin Liefrink

Jan Loggers

Hans de Vries

Kees van Wingerden

Participatieproject

O Betrokken Doetinchem

Toon Gasseling

Bert Lamers
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Agenda 2010-2011

15 september 2010 18.00 uur Taphap

6 oktober 2010 20.00 uur Clubavond met We Serve commissies

20 oktober 2010 18.00 uur Taphap

3 november 2010 20.00 uur Voortgang toekomstdebat Lionsclub

17 november2010 18.00 uur Taphap

1 december 2010 20.00 uur Ondernemende vrouwen

15 december 2010 18.00 uur Taphap

18 december 2010 20.00 uur Een stem voor een kind

29 december 2010 20.00 uur Eindejaars borrel

15 januari 2011 15.00 uur Nieuwjaarsreceptie 

19 januari 2011 18:00 uur Taphap

2 februari 2011 20.00 uur Clubavond met We Serve commissies

16 februari 2011 18.00 uur Taphap

2 maart 2011 20.30 uur Benefietfestival in tent met Service Clubs

16 maart 2011 18.00 uur Taphap

30 maart 2011 20.00 uur Stichting DOS 20 jaar

6 april 2011 20.00 uur MuziTheek/--ater Workshop

20 april 2011 18.00 uur Taphap

11 mei 2011 20.00 uur Clubavond met We Serve commissies

18 mei 2011 18.00 uur Taphap

21 Mei 2011 15.00 uur Uitstapje met Dorsten

1 juni 2011 20.00 uur Duurzaam ondernemen - de sociale bakker 

15 juni 2011 18.00 uur Taphap

29 juni 2011 18.00 uur Bestuursoverdracht
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